
  OSTERØY KOMMUNE  

Møteprotokoll 

for 

Formannskapet 
 

Møtedato: 15.04.2020 

Møtestad: Osterøy rådhus - heradsstyresalen (nettmøte) 

Møtetid: kl. 13:00 – kl. 13:45 

 

      

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Lars Fjeldstad SP Ordførar 

Hjalti Heimir Gislason H Varaordførar 

Rita Aud Tveiten AP Medlem 

Johannes Myklebust 
Bysheim 

AP Medlem 

Turid Bjørndal Njåstad SP Medlem 

Ellinor Therese Birkeland FRP Medlem 

Ragnar Tyssebotn FRP Medlem, kom kl. 13.25 

Jarle Skeidsvoll KRF Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Tone Mjelde SV Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Berit Moslett Borge H Tone Mjelde, SV 

Henrik Øksnes FRP Vara for R.J. Tyssebotn, FRP i 
starten av møtet 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Rådmannen og utvalssekretæren 
  
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

025/20 Godkjenning av innkalling og sakliste 

026/20 Referatsaker og meldingar 
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Møtet vart halde som nettmøte via Teams/telefon med heimel i Midlertidig forskrift om 

gjennomføring av fjernmøter i folkevalgte organer i kommuner og fylkeskommuner for å begrense 

spredning av Covid-19, §§ 1-4. 
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025/20: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

15.04.2020 FORMANNSKAPET 

Det var ikkje merknader til innkalling og saksliste. 
 

FS - 025/20 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

026/20: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

   

15.04.2020 FORMANNSKAPET 

Notat datert 15.04. 2020 frå rådmannen vart sendt ut til møtet. 
-------------------------------------------- 
Rådmannen viste til utsendt notat og orienterte om status om smitteutbrot ved Lerøy Fossen AS, om 
arbeidet med opning av barnhagar og skular frå veke 17 og utover, tilgang på smittevernsutstyr og 
pågang på koronatelefonen. 
Det var høve til å stilla spørsmål i tilknyting til orienteringa. 
 
Ellinor Birkeland, FRP, stilte spørsmål om kven som tok dei første testane av tilsette ved Lerøy 
Fossen. Kva med smittesporing, kor lang tid går ein tilbake? Andre bedrifter som har fått påvist 
smitte? Kor mange dagar skal ein vera heime etter at ein er symptonfri? Reinhaldsrutiner for skular 
og barnehagar? 
 
Rådmannen viste til at det generelt er viktigast å halda avstand og god handhygiene. Ordføraren har i 
samråd med smittevernlegen utarbeidd ein informasjonsplakat om smittesporing. Denne vert lagt ut 
på heimesida og sosiale media og distribuert til tilsette. 
 
Rådmannen, ein kjenner ikkje til at andre bedrifter er ramma av smitteutbrot. Kommunen har 
generell policy om å halda seg heime 7 dagar etter at ein er symptonfri. Det er utarbeidd gode 
rutiner for reinhald av ulike bygg. 
 
 
Johannes M. Bysheim, AP, kva tankar har ein om møte i politiske utval, politisk arbeid m.v. framover? 
Generell saksbehandlingskapasitet. 
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Rådmannen, det vert møte i planutvalet i veke 17. Heradsstyret 22. april som nettmøte. Vurderer  
tekniske løysingar. Vanlege saker til formannskapsmøtet 06. mai. Slit med kapasiteten grunna 
koronasituasjonen. Har sendt ut forespørse på økonomiske analyser. Tre firma har fått frist for å 
koma med forslag til analysetema.  
 
Fylkesmannen vil helst ha eit fysisk møte med kommunen, ein må koma tilbake til dato. Plan- og 
byggesaker går stort sett som vanleg. Samfunnsdelen til kommuneplanen er utfordrande å finna ei 
løysing på korleis ein kan få til ein god politisk prosess slik situasjonen er no. 
 
Ordføraren har dialog med andre kommunar om gode tekniske løysingar. 
 
 
Henrik Øksnes, FRP, virus i andre bygder enn Valestrand? 
 
 
Ordføraren, kan ikkje svara på slike spørsmål av omsyn til personvernet. Viktigast å ivareta 
smittevernreglane til ei kvar tid. 
 
Jarle Skeidsvoll, KRF, ønske om oversikt over saker som vil koma opp til handsaming i l.a. våren og 
event. tidleg på hausten. 
 
Rådmannen, kan eventuet laga eit notat med oversikt til formannskapet. 
 
Rita Tveiten, AP, felles informasjon til bygdene om 17. maifeiring. 
 
Ordføraren, kommunen har tradisjonelt ikkje hatt ei rolle i 17. maifeiringa. Har sendt ut -epost til dei 
ulike arrangementskomiteane med spørsmål om interesse for møte for drøfting av felles opplegg.  
 
 
Rita Tveiten, AP, spørsmål om bruk av smittevernsutstyr i heimetenestene. 
 
 
Rådmannen, legg til grunn at gjeldande reglar for bruk av smittevernsutstyr vert følgde. Må få koma 
tilbake med meir detaljert svar. 
 
 

FS - 026/20 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Til å skriva under møteboka saman med ordføraren vart desse valde: Jarle Skeidsvoll og Rita Tveiten 
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Lonevåg, 17.04.2020 

 

 

Bente Skjerping 

utvalssekretær 
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